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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Érdemes - e pályázni ?" címmel a Házszabály 91§-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr .
Németh Imre Földművelésügyi és Vidékfejlesztési miniszterhez .

A kérdésre a választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter úr!

Az elmúlt napokban számos településről, számos plébános, parochus és lelkész ecryházi
elöljáró jelezte felém, hogy korábban - több hónappal ezelőtt - benyújtott SAPARD
pályázatukat forráshiány miatt elutasították . Hivatkozott pályázatokat .Falufejlesztés és
felújítás, a vidék tárgyi és szellemi örökségének védelme és megőrzése" címmel nyújtottak
be . Az elutasítást közlő levélben arról is tájékoztatják az érintetteket . hogy az Agrár és
Vidékfejlesztési Operatív Program keretében ismételten kérhetnek támogatást .
Miniszter úr számára fölösleges ecsetelnem, milyen fontossággal bír a történelmünket,
kultúránkat őrző, s a falusi és városi képet az odaérkező idegeneknek büszkeséggel és
felemelő módon bemutató egyházi épületek és műemlékek állagának megőrzése és felújítása .
Sajnálatos, hogy az előzőekben említett negatív tapasztalatok a jó hírnév keltéséhez hozzá
semmiképpen sem járulnak .
Tisztelt Miniszter úr!

Az előzőekben vázoltakra tekintettel kérdezem :
A SAPARD támogatásból ez évben hány egyházi intézmény részesült támogatásban, és
milyen összegben?
Lát - e Ön reális esélyt arra, hogy az elutasított, de tartalmában megfelelő és egyébként is
jogos pályázatokat az AVOP intézkedések keretében nyerjenek?
Várom megtisztelő válaszát .
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